
                                     Jaarvergadering ZakenNet Nederland 
                    Datum: 29-01-2024 / Tijd: 19.00 uur     Grand café kappers te Hoonhorst 

 

Aantal aanwezigen: 54 personen 

1. Welkom: 
Ton Soons opent de vergadering met een kort welkomstwoord. Het bestuur wordt voorgesteld, 
waarbij vermeld wordt dat Cor Heijblom helaas afwezig is wegens ziekte. 

2. Notulen 2023 / Mededelingen / Ingekomen stukken: 
Henk Haandrikman (secretaris) geeft een kleine samenvatting van het afgelopen jaar en notulen 
worden doorgenomen. Bovendien zijn er mededelingen afkomstig van Bert Klaaysen. Hierin geeft hij 
aan voorkeur te hebben voor wijzigingen in de algemene voorwaarden op het inschrijfformulier. Bert 
heeft de tekst iets aangepast. Deze tekst heeft betrekking op het inschrijfformulier en bevat 
suggesties voor verbeteringen om duidelijk te maken dat ZakenNet niet alleen een gezelligheidsclub 
is, maar meer verantwoordelijkheidsgevoel van haar leden verwacht. Dit pakt het bestuur verder op 
en de aanpassingen worden gedeeld met de voorzitters van de afdelingen. 

3. Financiën: 
Arjan Willems (penningmeester) bespreekt de begroting. Hij legt uit dat de begroting voor de 
'nieuwe afdelingen' in 2024 hoger uitkomt. Dat heeft te maken met de regeling wat is afgesproken 
met deze nieuwe leden. Leden die kiezen voor deelname van 2 jaar, betalen €450,00 contributie (dus 
in 2023 €150,00 en in 2024 een contributiebedrag van €300,00)  

Martin Eggengoor ziet dat er in de begroting €4000,00 weergegeven staat voor leden 
administratiekosten. Bovendien krijgt Arjan ook €1200,00 vergoeding voor zijn bestuursfunctie. Hij 
vraagt zich af of die kosten van €4000,00 ook elders besteed kunnen worden. Bij een ZakenNet 
deelnemer die het goedkoper zou kunnen doen bijvoorbeeld. Hij ziet dat namelijk als 'winst in eigen 
belang'.  

Arjan geeft aan dat hij daarvoor personeel in moet zetten en dat alle administratieve werk veel tijd in 
beslag neemt. Bovendien is het niet handig vanwege korte lijnen. Overige taken in het bestuur 
worden vergoed met €1200,00.  

Martin vindt bovendien de marketing niet terug.  

Het bestuur geeft aan dat dat inderdaad is achtergebleven, maar dat de afdelingen ook geen 
suggesties hebben gedaan. Een andere reden is het oprichten van 4 nieuwe afdelingen. Dat heeft ook 
veel tijd gekost.  

Bert Klaaysen vraag of de afdelingen meer materiaal kunnen ontvangen om bijvoorbeeld meer 
linkedin activiteiten te kunnen doen. En ze zouden wel een training willen op gebied van Socialmedia. 

Dit zal door het bestuur worden gefaciliteerd. Binnen de ZakenNet afdelingen zijn er specialisten die 
Socialmedia trainingen kunnen geven. In Raalte bijvoorbeeld is Judith Elissen lid en zij geeft deze 
trainingen. 

Er kwam een vraag of de bestuurskosten niet eerder behandeld hadden kunnen worden.  

Arjan geeft aan dat dat dus op tijd gebeurt. ALV is het juiste moment om dat te communiceren. De 
leden kunnen hier dan wat van vinden. Als iedereen het hier mee eens is, dan zal dat in 2024 
gerealiseerd worden.  



Opmerking van Gerdien Pol: Het is juist goed dat er een vergoeding komt voor het overkoepelende 
bestuur. Zij vindt het een schijntje. Ze merkt op dat hier geen discussie over moet ontstaan.  

Het bestuur is blij met deze positieve bijdrage.  

Let even op de de inkomsten (vrijwilligersvergoeding) merkt Mr Peter Raven op. Dit in verband met 
belasting op inkomen.  

Martin Eggengoor wil graag weten welk vermogen de club heeft en welke openstaande posten er nog 
zijn.  

Arjan geeft aan dat er momenteel €16.000,00 in kas is en dat er nog wat openstaande posten zijn. 
Het is de vraag of dit jaarlijks gecommuniceerd moet gaan worden, omdat de kascontrole voldoende 
zou moeten zijn.  

Joran Lars Busscher en Ben Heijmans hebben samen de kascontrole gedaan over het jaar 2023. Door 
hun goedkeuring is decharge verleend aan het gehele bestuur.  

Kascontrole: Leo Franken & Joran Lars Busscher zullen de kascontrole over 2024 op zich nemen. 

4. Terug- en vooruitblik trainingen: 
William Hekman blikt terug op 2023 en 2024 In 2023 hebben we de volgende trainingen gehouden:  

• 6x De kracht van de ZakenNet Meeting 
• 1x MT-leden training  
• 1x Online-Nieuwe ledent training  

In 2024 wordt dit uitgebreid met de volgende trainingen:  

• Verbindend Presenteren  
• 1e halfjaar: alle afdelingen  
 

• Netwerken = Samenwerken  
• 2e halfjaar: alle afdelingen 
  

• Nieuwe leden training (online)  
• Woensdag 7 februari  
• Woensdag 5 juni  
• Woensdag 2 oktober 
 

• MT-leden training  
• Woensdag 18 september  

Een vraag van een van de leden: Kan er een concepttraining online geplaatst worden, zodat dit 
gebruikt kan worden binnen de afdelingen? En zou dit bijvoorbeeld ook kunnen voor de 3 minuten 
topics?  

Dit vindt het bestuur een prima aanvulling en hier wordt naar gekeken. 

 

 



5. Terug- & vooruitblik events: 
Henk Haandrikman geeft aan dat beide events succesvol zijn geweest. Maar dat het Event in Oktober 
enigszins tegenvalt als je ervanuit gaat dat naar schatting 80 leden aanwezig zouden zijn en er maar 
65 zijn geweest. Maar de reacties waren zeer positief. Ook dit jaar (31 mei) gaan we weer 
mountainbiken, maar wellicht goed om voor volgend jaar een nieuw event te bedenken. Als 
voorbeeld noemt Henk een Tennistoernooi. Hier vraagt hij de leden om ideeën aan te geven.  

Op 10 oktober houden we het evenement in de regio Ommen met als gast spreker: Jos Burgers. 

6. Visie op professionaliseren: 
Ton Soons brengt ons op de hoogte van de ontwikkelingen en de visie van ZakenNet. De volgende 
zaken komen daarbij aan bod:  

Wat willen we in 2024?  

• Visie op trainingen  
• Visie op de customer journey  
• Visie op de business app. 

Het idee is om dit met de voorzitters van de verschillende afdelingen te gaan bespreken.  

Vraag vanuit een van de leden: Is er een stip op de horizon?  

Ton geeft aan dat we Nederland willen veroveren, maar de focus zal dit jaar liggen op stabiliteit 
binnen de organisatie. De 4 nieuwe afdelingen zorgt ervoor dat we als organisatie flink moeten 
schakelen. Hierdoor ligt de focus voor dit jaar niet op groei binnen de organisatie. Maar als hulp 
geboden wordt vanuit de leden, dan kunnen we met elkaar veel meer bereiken en zelfs groei 
realiseren. 

7. Ontwikkeling Business Connect App: 
Ton vraagt nog even geduld te hebben. Ontwikkelingen duren lang en voor velen te lang, maar er is 
nu een datum vastgesteld door Arthur Enklaar. In februari is de nieuwe app gereed voor gebruik. 
Deze app wordt eerst getest in Emmen en daarna uitgerold over de andere afdelingen. Ton meldt dat 
dit niet een kopie wordt van de BNI app en ook zeker geen slap aftreksel van die app. De BCA draagt 
de visie van ZakenNet. En deze app heeft nieuwe functies waar iedereen blij van kan worden. 

8. Rondvraag: 
Ook het bestuur heeft een vraag, namelijk er wordt nog gezocht naar 2 bestuursleden.  

• een lidmaatschapscoördinator  
• een evenementencoördinator  

Patrick Nauw meldt zich aan als bestuurslid. En binnenkort zal hij hier verder over geïnformeerd. 
Welkom Patrick.  

Astrid Attema vraagt of zij als lidmaatschapscoördinator mag deelnemen aan de Customer journey. 

Ton geeft aan dit alleen maar toe te juichen. 

William Hekman informeert naar de uitkomst van de competitie tussen de twee afdelingen 
Hardenberg en Zwolle.  



Het afgelopen jaar hebben ze gestreden om als eerste 25 leden te bereiken. De voorwaarde was dat 
de verliezende afdeling een bezoek zou brengen aan de andere. Uiteindelijk eindigde de competitie 
in een gelijkspel. 

9. Volgende Algemene Ledenvergadering: 
De volgende Algemene Ledenvergadering wordt gepland op maandag 27 januari 2025, van 19:00 tot 
22:00 uur. De locatie wordt nog nader bepaald. 


